

Department of Petroleum Affairs - Ruler's Court

Dubai - UAE

دبي - الإمارات العربية المتحدة

Greeting from Dubai Silicon Oasis Within the framework of coordination and cooperation between the various departments for the purpose of interest We would like to inform you that the below :

نتقدم واحة دبي للسيليكون بخالص تحياتها وتقديرها لكم وفي اطار التنسيق والتعاون بين مختلف الدوائر لغرض المصلحة العامة، نود إعلامكم بأنه قد تقدم إلينا

### ORION ENERGY - FZCO

Applied to carry out the following activities

#### Diesel Fuel Trading

We kindly request you to provide us with the necessary approval to Practice the activity mentioned as it falls within your authority

أوريون انيرجي - ش م ح

لمزاولة الأنشطة التالية

تجارة الديزل

لذي نرجو من سيادتكم التكرم وتزويدنا بالموافقة اللازمة لممارسة النشاط المذكور حيث أنه يقع ضمن اختصاص هيئتك الموقرة

Thanks & best regards

ولكم منا جزيل الشكر

Commercial Relations  
Dubai Silicon Oasis  
Government of Dubai  
P.O. Box: 6009, Dubai, United Arab Emirates

إدارة العلاقات التجارية  
واحة دبي للسيليكون  
حكومة دبي  
دبي، الإمارات العربية المتحدة، 6009: صندوق البريد

Approved electronic document issued by Dubai Silicon Oasis at Dubai Integrated Economic Zones Authority and does not require signature. To verify, scan the QR code or visit:



وثيقة إلكترونية معتمدة صادرة بواسطة واحة دبي للسيليكون بسلطه دبي للمناطق الاقتصادية المتكاملة ولا تحتاج إلى توقيع، للتأكد الرجاء مسح الاستجابة السريعة أو زيارة الموقع أدناه

